(TEMPLATE – MANUFACTURER’S DECLARATION)

Typed original to be submitted on the manufacturer’s letterhead. 

If not previously submitted, this declaration must be accompanied by a copy of your organization’s business registration with the federal or provincial government, with confirmation of current business operations, such as annual business license renewal, or equivalent.

This document will be valid for 2 years.
NOTE:  This Certificate will only cover goods manufactured by your organization.
Date of issuance

Canadian Chamber of Commerce

Attention:  Document Certification Services
1700-275 Slater Street

Ottawa, Ontario K1P 5H9
Re: Confirmation of Manufacture

The undersigned as a representative of (Name of Organization) declares that the product(s) listed below are manufactured by us in (Name of Country) and comply with the origin criteria for the issue of a Certificate of Origin (CO):

(Provide a general description of the goods that you manufacture. If goods are manufactured by your organization outside of Canada, adequate proof to that effect must be provided with this Declaration.)
Our factory is located at:

(Manufacturer’s address)
I attach a copy of our business registration with (provincial or federal) government. 

I am aware that this Manufacturer’s Declaration is issued for the purpose of obtaining a Certificate of Origin for our products.  I am also aware of the penalties for making a false declaration and do confirm that the information given above is true and correct.

(Lettre type – Déclaration du Manufacturier)

Le texte suivant doit être soumis sur le papier à en-tête du manufacturier. 

Si elle n’a pas été soumise antérieurement, cette déclaration doit être accompagnée d’une copie de l’enregistrement commercial de votre organisation au Canada auprès du gouvernement fédéral ou provincial, avec confirmation des activités commerciales actuelles, telles que le renouvellement du permis d'affaires annuel, ou l'équivalent.

Ce document est valide pendant deux ans.

NOTE: Cette déclaration couvrira seulement les biens fabriqués par votre organisation.

Date d’émission

Chambre de commerce du Canada

À l’attention du Service de certification de documents 
1700-275 rue Slater

Ottawa (Ontario) K1P 5H9

Objet : Confirmation de la fabrication

Je, soussigné, en tant que représentant(e) de (nom de l’organisation) déclare que les produits énumérés ci-dessous sont fabriqués par nous au (nom du pays d’origine) et sont conformes aux critères d’origine s’appliquant à la délivrance d’un certificat d’origine (CO) : 

(Fournir une description générale des produits que vous fabriquez. Si les produits sont fabriqués à l’extérieur du Canada, une preuve à l’appui est requise avec cette déclaration.)

Notre usine est située à l’adresse suivante :

(Adresse du manufacturier)

J’annexe une copie de l’enregistrement commercial de notre organisation auprès du gouvernement (fédéral ou provincial).

Je reconnais que cette Déclaration du manufacturier est émise aux fins de l’obtention d’un certificat d’origine pour nos produits. Je suis également au courant des sanctions imposées pour une fausse déclaration et je confirme que les renseignements fournis ci-dessus sont vrais et exacts. 


This Manufacturer’s Declaration is accepted under the below terms of conditions, which apply to each Application made, and you agree to these terms and conditions: 


I confirm that I  have the authority to bind this organization and am authorized to sign on behalf of the above-mentioned organization; and


I agree, as the authorized signatory, that ( insert name of organization) will take full responsibility for any errors, omissions or inaccuracies in such declarations presented to the Chamber for the purpose of obtaining document certification services;








…………………………………………………………………………………


Signature (I have authority to bind the organization)	         





…………………………………………………………………………………


Print Name and Title 





On the ________day of _____________, 20___
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Cette déclaration du manufacturier est acceptée selon les conditions ci-dessous, qui s'appliquent à chaque demande soumise, et vous acceptez ces conditions:


- Je confirme avoir le pouvoir de lier cette organisation et suis autorisé à signer au nom de l’organisation susmentionnée; et


- J'accepte en tant que signataire autorisé que (insérer le nom de l'organisation) assumera l'entière responsabilité de toute erreur, omission ou inexactitude dans les déclarations présentées à la Chambre dans le but d'obtenir des services de certification de documents; 











…………………………………………………………………………………


Signature (J’ai le pouvoir de lier l’organisation)	





…………………………………………………………………………………


Nom et titre en caractères d’imprimerie





Le _______ jour de ___________ 20 ___ 
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